
PROTOKOLL nr 13 vid sammanträde 9/9/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion. 

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 98.
Föredrogs protokoll från ÖS-sammanträden den 1/7 och 2/9 1957, vil

ka godkändes i föreliggande skick.

§ 99.
Diskuterades ett möte med fotbolls- och ishockeystyrelserna för 

genomgång av diverse gemensamma intresseområden att äga rum den 18/9 
hos Åke Dunér. Till mötet skulle även Nocke Nordenskjöld kallas.

§ 100.
Meddelade skattmästaren att skrivelse numera avgått till Justitia 

för indrivning av föreningens fordran på Sparta i Malmö med 6 dagars 
respittid.

§ 101.
Genomgick de olika sektionernas anslagsäskanden, vilka fastställdes 

i enlighet med följande:
bordtennis: kr. 3.000:-
boxning: -------
brottning: ” 3.000:-
curling: -------
damsektionen: ” 500:-
handboll: ” 3.000:-
orientering (se nedan) ” -------
skidor: ” 2.000:-
slalom: ” 500:-
konståkning: " -------

I fråga om bandy blir anslaget beroende på fotbollssektionens 
prövning.

I fråga om orientering beslöts medge ett belopp på kr. 500:- 
utgörande medel ur medlemsavgifts-kassan.

I fråga om bowling konstaterades att sektionen ej är anslagsbe
rättigad, men denna sektion liksom orientering, curling och konståk
ning kan påräkna att få sina medlemsavgifter återburna oavkortade.

Beslöts att sekreteraren skall delge sektionerna beslutet pr 
brev med framhållande av att anslagen betalas ut halvårsvis och att 
den nedprutning med ungefär hälften mot vad som i allmänhet begärts 
nödvändiggjorts av det tryckta ekonomiska läget, varför sektionerna 
skulle uppmanas att ner än någonsin dra åt svångremmen.

§ 102.
Beslöts att det sammanträdesarvode med kr. 5:- som ÖS-ledamöterna 

har innestående sedan längre tid tillbaka och som kan beräknas även 
en tid framöver bli innestående hos skattmästaren skall "frysas ned" 
för att omsider komma till användning för inköp av VM-biljetter i 
fotboll. Köpet skall samordnas med fotbollssektionens motsvarande köp.

§ 103.
Inhämtades ur protokoll av den 3/9/57 med fotbollssektionen, att 

deras styrelse adjungerats med Alf Lundqvist.



forts. ÖS-protokoll nr 13 den 9/9/57

§ 104.
Föredrogs ansökning från Skolidrottsförbundet och Svenska Fri

idrottsförbundet att i samband med tävlingar på Stadion få disponera 
föreningens nedre klubbutrymme. Beslöts medge sådant tillstånd mot 
en avgift av kr. 50:- pr dag som ersättning städning etc. Upp
drogs åt Norén såsom klubblokalföreståndare att utställa fakturor 
på de tillfälliga hyresgästerna.

§ 105.
Sedan det konstaterats att viss entreprenör på Stadion utan höran

de av Djurgården satt i gång kabeldragningsarbeten inom lokalen och 
därvid farit fram synnerligen vårdslöst, beslöts beordra arbetets av
brytande och krav på omedelbart iståndsättande av lokalen i dess ur
sprungliga skick.

§ 106.
Meddelade Norén att utgiftsstaen för de i vintras inställda Svenska 

Skidspelen slutade på kr. 1.812:83 och en nettoförlust på 1.773:88.

§ 107.
Rekommenderade Lövdahl att överstyrelsens kontaktmän borde bli av 

en mer vandrande typ och avlägga besök hos inte blott sina respektive 
sektioner utan även de andra sektionerna och vid dess träningskvällar.

§ 108.
Föredrog sekreteraren ett utkast till reklamskriften "Vem, när och 

var” för Djurgården.

§ 109.
Diskuterades lagledarfrågor i ishockey och fotboll, varmed på före

kommen anledning även ventilerades önskvärdheten av en förstärkning 
av sektionsstyrelsen i ishockey. Någon rekommendation i ena eller 
andra riktningen skulle för dagen ej göras.

§ 110.
Lämnade sekreteraren en rapport från Curt Söderberg om situationen 

på bandyfronten. Sektionen skall kallas till årsmöte den 19/9/57.

§ 111.
Beslöts premiera de olika sektionernas kontaktmän i samband med 

fritidsanslagen jämte dess kassörer med var sin Djurgårdsslips vid 
den konferens, som under ledning av Lövdahl fastställts att äga rum 
den 11/9 i klubblokalen.


